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Protokół nr 29/17 
podjęte na posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
w dniu 20 lutego 2017 r. 

 
Obecność członków komisji – wg załączonej listy obecności. 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Artur Maruszczak – I Zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej  

i inwestycyjno--remontowych, 
2. Joanna Hariasz – skarbnik miasta, 
3. Monika Orpel-Śmigielska - kierownik Radców Prawnych, 
4. Joanna Mazurkiewicz - inspektor ds. obsługi prawno- administracyjnej,  
5. Józef Muc – kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego,  
6. Marek Mazurkiewicz – kierownik Wydziału Zarządzania Drogami, 
 
Ad 1-2. 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Dorota 
Zasłonka.  
Na statutową liczbę 12 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków 
komisji (obecność członków komisji wg listy obecności). Przewodnicząca komisji Dorota 
Zasłonka stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady Komisji Finansowo-
Gospodarczej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w dniu 20 lutego 2017 r. są prawomocne. 
 
Przyjęcie porządku obrad: 

1) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2) Przyjęcie porządku obrad. 
3) Przyjęcie Protokołu nr 28 z dnia 23 stycznia 2017 r. 
4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za usunięcie 

drzew i krzewów. 
5) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla policji.  
6) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażania zgody na zbycie w drodze darowizny 

nieruchomości gruntowej zabudowanej, składającej się z działki nr 653/6 km 2, położonej  
w Kędzierzynie-Koźlu, w  obrębie Sławęcice przy ul. Stefana Batorego.  

7) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie woli udzielenia dotacji celowej Uniwersytetowi 
Opolskiemu w celu dofinansowania realizacji zadania inwestycyjnego „Modernizacja 
obiektu dydaktycznego Uniwersytetu Opolskiego przy ul. Oleskiej 48 w Opolu” w zakresie 
robót budowlanych oraz zakupu pierwotnego wyposażenia dla potrzeb utworzenia kierunku 
lekarskiego. 

8)  Zaopiniowanie projekt uchwały zmiany w budżecie miasta na rok 2017.  
9) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2017-2031. 
10) Informacja ,,Wysokość wolnych środków i planowany cel ich przeznaczenia" - temat 

wynika z planu pracy Komisji.  
11) Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
12) Zakończenie obrad.  
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Przewodnicząca Komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że wpłynęły materiały 
dodatkowe, które zaproponowała wprowadzić do porządku obrad dzisiejszej komisji:  
 
a) autopoprawka I do Projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017, 
który zaproponowała wprowadzić do punkt 8 ; 

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji dla Województwa Opolskiego, który zaproponowała wprowadzić  jako punkt 6; 

Do zdjęcia z porządku obrad: 
Prezydent Miasta pismem OSR-OS.6131.010.2017. wnosi o usunięcie z porządku obrad 
komisji projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za usunięcie drzew i 
krzewów, z uwagi na trwające konsultacje projektu uchwały z organizacjami pozarządowymi.  
 
Witold Rusak zapytał dlaczego projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 
opłat za usunięcie drzew i krzewów, zostaje zdjęty z porządku obrad.  
 
Przewodnicząca Komisji Dorota Zasłonka poinformowała, że projekt był opiniowany przez 
Komisję Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Rady Miasta i został złożony 
wniosek o zdjęcie ww. projektu z opiniowania z uwagi na trwające konsultacje. 
Odczytała pismo OSR-OS.6131.010.2017.PL Prezydent Miasta o zdjęcie ww. projektu 
uchwały z posiedzeń komisji i najbliższej Sesji Rady Miasta (pismo stanowi załącznik do 
nin. Protokołu) 
 
Witold Rusak poinformował, że myślał iż będziemy jedną z pierwszych gmin, która 
przyjmie ww. projekt uchwały, ponieważ deweloperzy mają poważny problem, w związku 
z wysoką stawką za wycięcie drzew.  
 
Przewodnicząca Komisji Dorota Zasłonka zaproponowała, zgodnie z wnioskiem Prezydent 
Miasta zdjęcie z porządku obrad ww. projektu uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie uzupełniony porządek 
obrad do realizacji.  
 
Komisja Finansowo- Gospodarcza stosunkiem głosów ,,za” – 7, ,,wstrzymujących się” – 1, 
„przeciw” – 0, przyjęła zaproponowany porządek do realizacji. 
 
Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
3) Przyjęcie Protokołu nr 28 z dnia 23 stycznia 2017 r. 
4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla policji.  
5) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażania zgody na zbycie w drodze darowizny 

nieruchomości gruntowej zabudowanej, składającej się z działki nr 653/6 km 2, położonej  
w Kędzierzynie-Koźlu, w  obrębie Sławęcice przy ul. Stefana Batorego.  

6) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie woli udzielenia dotacji celowej Uniwersytetowi 
Opolskiemu w celu dofinansowania realizacji zadania inwestycyjnego „Modernizacja obiektu 
dydaktycznego Uniwersytetu Opolskiego przy ul. Oleskiej 48 w Opolu” w zakresie robót 
budowlanych oraz zakupu pierwotnego wyposażenia dla potrzeb utworzenia kierunku 
lekarskiego. 

7) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 
dla Województwa Opolskiego. 

8)  Zaopiniowanie projekt uchwały zmiany w budżecie miasta na rok 2017, autopoprawka I do 
Projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017.  
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9) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2017-2031. 

10) Informacja ,,Wysokość wolnych środków i planowany cel ich przeznaczenia" - temat wynika 
z planu pracy Komisji.  

11) Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
12) Zakończenie obrad.  
 
Ad 3. 
Przyjęcie Protokołu nr 28 z dnia 23 stycznia 2017 r.  
 
Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie Protokół nr 28, który został 
wyłożony w Biurze Rady Miasta do wglądu.  
 
Komisja Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) przyjęła Protokół 
nr 28. 
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla policji.  
( projekt uchwały stanowi załącznik do nin. Protokołu) 
 
Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję do ww. projektu uchwały.  
 
Radny Ryszard Masalski uważa, że jest przeciwny przekazaniu środków dla Policji. Na osiedlu 
Blachowni nie widać patroli Policji. Uważa, że najwięcej patroli powinno być na osiedlach 
peryferyjnych. Szczególnie w miejscach gdzie można zakupić alkohol.  
 
Artur Maruszczak – I Zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej  
i inwestycyjno--remontowych, poinformował, że nie zgada się z przedmówcą. Twierdzi, że 
ważne jest, aby patroli powinno być więcej i należy finansowo wesprzeć Policję. 
Proponowana kwota pomocy wynosi 60 tys. zł.  
 
Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.  
 
Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów: ,,za” – 6, ,,wstrzymujących się” – 2, 
„przeciw” – 0, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
,,za" byli radni  Dorota Zasłonka, Hubert Majnusz, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska,  
,Grażyna Radka, Witold Rusak, Adam Oczoś.  
,,wstrzymali się" Ryszard Masalski, Tomasz Scheller. 
 
Ad 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażania zgody na zbycie w drodze darowizny 
nieruchomości gruntowej zabudowanej, składającej się z działki nr 653/6 km 2, położonej  
w Kędzierzynie-Koźlu, w  obrębie Sławęcice przy ul. Stefana Batorego.  
( projekt uchwały stanowi załącznik do nin. Protokołu) 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka poddała pod 
głosowanie ww. projekt uchwały.  
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Komisja Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała 
ww. projekt uchwały. 
,,za" byli radni  Dorota Zasłonka, Hubert Majnusz, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska,  
Ryszard Masalski,Grażyna Radka, Witold Rusak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller. 
 
Ad 6. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie woli udzielenia dotacji celowej Uniwersytetowi 
Opolskiemu w celu dofinansowania realizacji zadania inwestycyjnego „Modernizacja obiektu 
dydaktycznego Uniwersytetu Opolskiego przy ul. Oleskiej 48 w Opolu” w zakresie robót 
budowlanych oraz zakupu pierwotnego wyposażenia dla potrzeb utworzenia kierunku 
lekarskiego. ( projekt uchwały stanowi załącznik do nin. Protokołu) 
 
Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję do ww. projektu uchwały.  
 
Radny Ryszard Masalski uważa, że zadanie własne gminy są nie dofinansowane. Zapytał czy 
nie za bardzo rozpędzany się w pomaganiu innym.  
 
Artur Maruszczak – I Zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej  
i inwestycyjno--remontowych, poinformował, że dofinansowanie dotyczy Uniwersytetu 
Opolskiego przy ul. Oleskiej 48 w Opolu.  
 
Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka również, wyjaśniła, że zadanie dotyczy 
dofinansowania inwestycyjnego „Modernizacja obiektu dydaktycznego Uniwersytetu 
Opolskiego przy ul. Oleskiej 48 w Opolu”. 
  
Artur Maruszczak – I Zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej  
i inwestycyjno--remontowych, poinformował, że środki na to zadanie zostały już 
zabezpieczone w budżecie.  
 
Mikołaj Mi ścicki radca prawny poinformował, że większość publicznych uczelni wyższych  
w ten sposób funkcjonuje. Otrzymują dotacje od samorządu terytorialnego, ponieważ dotacje 
rządowe są nie wystarczające. Dofinansujemy uczelnie w naszym województwie, aby młodzi 
wykształceni ludzie zostali w naszym województwie.  
 
Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów: ,,za” – 6, ,,wstrzymujących się” – 2, 
„przeciw” – 1, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
,,za" byli radni  Dorota Zasłonka, Hubert Majnusz, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska,  
Ryszard Masalski,Grażyna Radka, Witold Rusak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller. 
 
Ad 7. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 
dla Województwa Opolskiego. ( projekt uchwały stanowi załącznik do nin. Protokołu) 
 
Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję do ww. projektu uchwały, który 
został wprowadzony do porządki komisji w dniu dzisiejszym, został przesłany radym  
w formie elektronicznej. Wobec barku chętnych do dyskusji przewodnicząca komisji poddała 
pod głosowanie ww. projekt uchwały.  
Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów: ,,za” – 9, ,,wstrzymujących się” – 1, 
„przeciw” – 0, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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,,za" byli radni  Dorota Zasłonka, Hubert Majnusz, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska,  
Ryszard Masalski,Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller. 
,,wstrzymał się" Adam Oczoś 
 
Ad 8. 
Zaopiniowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017  
wraz z autopoprawką. ( projekt uchwały stanowi załącznik do nin. Protokołu) 
 
Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka otworzyła dyskusję do ww. projektu uchwały.  
 
Radny Ryszard Masalski poinformował, że środki na remonty chodników nie zwiększyły się 
tak znacznie jakby się spodziewał. Uważa, że w budżecie są wystarczające środki a przeznacza 
się je na nowe zadania, które są dopiero w projektowaniu. Uważa, że najpierw należy 
wymienić wszystkie stare chodniki. 
 
Artur Maruszczak – I Zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej  
i inwestycyjno--remontowych, udzielił szczegółowych wyjaśnień. 
 
Radna Grażyna Radka złożyła wniosek ustny: 
,,przygotowanie wykazu chodników przeznaczonych do remontu w Kędzierzynie-Koźlu". 
 
Radny Tomasz Scheller zapytał kto był inicjatorem akcji ,,Techniczna Pobudka". 
 
Wojciech Jagiełło - II Zastępca Prezydenta wyjaśnił, że inicjatorem akcji była Politechnika 
Opolska oraz gmina Kędzierzyn-Koźle. Gmina Kędzierzyn-Koźle  percypowała w niewielkiej 
część kosztów. Realizacja zadania wynika z porozumienia, zadanie dotyczyło 75 dzieci, 
wniosło korzyści edukacyjne dla dzieci.  
 
Komisja Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie (11 głosów ,,za”) zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017 wraz z autopoprawką.  
,,za" byli radni Ewa Czubek,  Dorota Zasłonka, Hubert Majnusz, Andrzej Kopacki, Beata 
Łobodzińska, Ryszard Masalski,Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller,  Adam 
Oczoś 
 
Ad 9. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2017-2031. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. Protokołu) 
 
Radna Grażyna Radka zapytała o zadanie, które było a obecnie go nie ma w WPF i dotyczy 
schodów na Dunajewskiego oraz wjazdu na ogródki działkowe Kopernika.  
 
Artur Maruszczak – I Zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej  
i inwestycyjno--remontowych, wyjaśnił, że na realizację ww. zadań została przygotowana 
dokumentacja oraz projekt.  Dlatego ww. wymienione zadania już nie muszą być ujęte w WPF.  
Komisja Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie (11 głosów ,,za”) zaopiniowała 
projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
na lata 2017-2031. 
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,,za" byli radni Ewa Czubek,  Dorota Zasłonka, Hubert Majnusz, Andrzej Kopacki, Beata 
Łobodzińska, Ryszard Masalski,Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller,  Adam 
Oczoś 
 
Ad 10. 
Informacja ,,Wysokość wolnych środków i planowany cel ich przeznaczenia" - temat wynika z 
planu pracy komisji. (informacja stanowi załącznik do nin. Protokołu) 
 
Radny Ryszard Masalski poinformował, że inaczej widział realizację dot. wysokości wolnych 
środków i planowanym celu ich przeznaczenia. Prezydent Miasta precyzyjnie przedstawiła 
kwotę wolnych środków. Liczył, że zostaną przygotowane propozycje z zadaniami 
planowanymi do realizacji za te kwoty i wspólnie na komisji zostanie zaproponowany podział 
tej kwoty. Może wspólnie udałoby się przeznaczyć większe kwoty na remonty chodników.  
 
Komisja zapoznała się z informacją dot. wysokości wolnych środków i planowanym celu ich 
przeznaczenia. 
 
Ad 11. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Radny Tomasz Scheller poprosił o publikację w formie obrazkowej wyników jakości 
powietrza w Kędzierzynie-Koźlu tj. poziomu stężenia benzenu oraz pyłu zawieszonego na 
stronie internetowej - Kędzierzyn-Koźle Miasto Możliwości 
(facebook.com/miastomozliwosci);  
 
Radny Witold Rusak zapytał o działania podjęte przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony 
Środowiska w Opolu w związku z podwyższonym stężeniem benzenu na terenie gminy 
Kędzierzyn-Koźle i okolic;  
 
Radna Dorota Mrówka złożyła wniosek pisemny: 
,,proszę o informacje na jakim etapie jest zadanie z Budżetu Obywatelskiego dla dzielnicy 
Pogorzelec, zadanie dotyczy zagospodarowanie terenu Domu Dziennego Pobytu  
przy ul. Kościuszki w Kędzierzynie-Koźlu. Proszę o ewentualny harmonogram działań.  
 
Radny Ryszard Masalski zapytał o wycinkę drzew na osiedlu Blachownia.  
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 27 marca 2017 r. o godz. 16.00. 
 
Ad 12. 
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka podziękowała za aktywne uczestnictwo w 
posiedzeniu komisji, po czym o godz. 16.45 zakończyła obrady. 
 
Protokołowała A. Dworaczek 

 
       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  
         
        Dorota Zasłonka 
 
 


